

Instructions

INSTRUCTIONS BELOW SHOW COMPLETE SYSTEM START AND FINISH CLIPS SOLD SEPARATELY FOR C-PACK

Starter Clip

Line up the back (vertical leg) of the Starter Clip in position for the first deck board. Fasten this clip to the joist with the screws supplied. Slide deck board groove into Starter Clip tab.

Agrafe de départ

Alignez le rebord arrière (jambe verticale) de l'agrafe de départ à la position correcte pour accepter la première planche de terrasse. Fixez cette agrafe à la solive avec les vis fournies.

Glissez la rainure de la planche de terrasse dans la languette de l'agrafe de départ.

Mantis Clip

Slide the Mantis Clip into the deck board groove and fasten to the joist using the screws supplied. Repeat this step until the last deck board is slid into the Mantis Clip.



Finishing Clip

Trim the last deck board to fit, either flush with the outside edge of the rim joist or with an overhang. The Finishing Clip can be installed 1 of 2 ways.

Agrafe de finition

Coupez la dernière planche de terrasse pour qu'elle s'adapte de manière affleurée avec le rebord extérieur de la dernière solive ou avec un surplomb. L'agrafe de finition peut être posée de 2 façons différentes.

1. **Deck boards that are flush to the outside edge of the rim joist.** Remove the deck board and install the leg (with one hole) of the Finishing Clip to the underside of the board, aligning the deck board edge with the inside of the Finishing Clip leg with 2 holes. (This will ensure a tight fit into the tab of the Mantis Clip.) Fasten the Finishing Clip to the joist with the screws supplied.



1a.

1. **Avec la planche de terrasse affleurée au rebord extérieur de la dernière solive.** Retirez la planche de terrasse et fixez la jambe de l'agrafe de finition (avec un seul trou) à la surface inférieure de la planche, tout en alignant le rebord de la planche de terrasse avec la surface intérieure de la jambe de l'agrafe de finition (avec 2 trous). (Ceci assurera une adaptation serrée dans la languette de l'agrafe mantis.) Fixez l'agrafe de finition à la solive avec les vis fournies.



1b.

2. **Deck boards that overhang the rim joist.** Leave the last deck board in place and fasten the Finishing Clip (leg with 1 hole) into the underside of the deck board, leaving the clip slightly away from the rim joist so when the leg with 2 holes is fastened to the rim joist it pulls the deck board tight into the Mantis Clip.



2a.

2. **Planches de terrasse installées avec surplomb sur la dernière solive.** Laissez la dernière planche de terrasse en place et fixez l'agrafe de finition (avec 1 seul trou) sur la surface inférieure de la planche de terrasse, tout en positionnant l'agrafe légèrement éloigné de la dernière solive, de manière à ce que, quand la jambe avec les 2 trous est fixée à la dernière solive, elle tire la planche de terrasse solidement dans l'agrafe mantis.



2b.



Ty-Lan Enterprises Inc.
www.bestdeckclips.com
800.742.3632

Made in Canada • Patent Pending
Fabrique au Canada • Brevet en instance
US# 8,011,153 B2

A product of / Un produit de
TY-LAN ENTERPRISES INC.
Dorchester, Ontario, Canada
Printed in Canada / Imprimé au Canada